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SØKNAD OM BRUK AV BYGNINGAR NÅR ALVERSUND SKULE FLYTTAR   
 
Sogelaga i den framtidige Alver kommune samla til møte 28.10.2019 i Lindås rådhus har 
drøfta perspektiv på si framtidige verksemd. Representantane diskuterte likskapar og 
skilnader mellom laga og deira verksemd, mellom anna trongen for areal og ynsket om å 
utvikla den publikumsretta verksemda.  
 
Me skjønar det slik at når dei nye bygningane for Alversund skule står ferdige, vil all 
skuleverksemd på staden flytta inn i det nye anlegget.  I denne samanhengen vil laga be 
kommunen vurdera bruk av delar av den noverande bygningsmassen til kulturvernføremål. 
 
Sogelaga i komande Alver har ulike arealbehov til si verksemd, m.a. magasin og arkivplass, 
utstillingar, kurs for medlemer og andre. Alversund skule ligg geografisk lagleg til i den nye 
kommunen, og har ei utforming som vil kunna nyttast til desse føremåla. Det er eit særskilt 
ynske å kunna nytta samlingar og kunnskap i laga til kunnskapsformidling og aktivitet 
utetter, t.d. opplegg for skuleklassar og utstillingar og program  for alle. Til dette trengst det 
høvelege lokale, og me vonar arealet i byggjesteg 1 og 2 av anlegget vil høva. 
 
Me vonar kommunen kan invitera til ei synfaring med påfølgjande møte om saka.   
 
 
 
Meland sogelag                Arnt Brakstad                       
 
Lindås Sogelag                  Jon Arne Hopsdal        
 
Radøy sogelag                  Heidi J. Mongstad       
 
Nord- og Midthordland  sogelag  Magnar Ottesen        
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